

Consell Municipal de la Infància i l'Adolescència de Castelló de la Plana



Nosaltres també tenim veu!

On xiquetes, xiquets i adolescents a partir de 5é de Primària dinamitzem els processos que fan efectiu i garanteixen el nostre dret a ser escoltats i a participar. On les nostres opinions es tenen en compte en aquells assumptes que ens afecten en els diferents àmbits de la nostra vida.

Participa

Què fem?

- Participar de manera activa en la vida de la ciutat, respondent a les necessitats infantils i adolescents, compartint impressions, intercanviant opinions i fent propostes de millora en relació amb tot allò que ens afecta i ens interessa.
- Adquirir habilitats comunicatives, socials, i riure molt. En un entorn amigable, amb dinàmiques de treball divertides on conéixer a altres xiquetes, xiquets i adolescents de la ciutat.
- Es realitzen sessions de treball dinamitzades cada quinze dies amb diferents activitats i jocs per a conéixer-nos entre nosaltres i a més investigar analitzant i proposant millores per a la ciutat, recollint opinions i propostes d'altres infants i adolescents per a fer d'altaveus.
- Dos vegades a l'any es realitzen sessions al Saló de Plens de l'Ajuntament, on traslladem totes aquelles propostes o actuacions i es garanteix que s'escolten i es tinguen en compte.

Com participar?

Contacta amb l'equip directiu del teu centre, i et facilitaran informació. També pots contactar a través del telèfon o correu electrònic del CMIA.

La nostra veu és important.
Qui millor que nosaltres per a conéixer la nostra realitat i millorar-la?

"Al Consell millorem la ciutat, donant opinions, i si ho aprovem fem diferents accions" - Carlos Atensio, Conseller -

"Pense que és important per a la ciutat que hi haja un Consell, així ajudem a difondre la veu dels xiquets, xiquetes i adolescents. A més és un exercici prou útil per als polítics, així poden mirar per la resta." - Leyre Falcón, Consellera -

"És important participar, gràcies al Consell, l'Ajuntament també té la visió dels xiquets, xiquetes i adolescents sobre la ciutat, i això pot dur a millorar coses que els adults no veuen." - Ferran Safont, Conseller -

Contacta amb el CMIA al 689 95 94 28 o a cmiacastello@castello.es

També ens pots fer aplegar les teues propostes i comentaris, els recollirem encantats/des.



Consejo Municipal de la Infancia y la Adolescencia de Castelló de la Plana



Donde niñas, niños y adolescentes a partir de 5º de Primaria dinamizamos los procesos que hacen efectivo y garantizan nuestro derecho a ser escuchados y a participar. Donde nuestras opiniones se tienen en cuenta en esos aspectos que nos afectan en diferentes ámbitos de nuestra vida.

Participa

¿Qué hacemos?

- Participar de manera activa en la vida de la ciudad, respondiendo a las necesidades de la infancia y la adolescencia, compartiendo impresiones, intercambiando opiniones y realizando propuestas de mejora en relación con todo lo que nos afecta y nos interesa.
- Adquirir habilidades comunicativas, sociales, y reír mucho, en un entorno amigable, con dinámicas de trabajo divertidas donde conocer a otros niñas, niños y adolescentes de la ciudad.
- Se realizan sesiones de trabajo dinamizadas cada quince días con diferentes actividades y juegos para conocernos y además investigar analizando y proponiendo mejoras para la ciudad, recogiendo opiniones y propuestas de otros niños/as y adolescentes para hacer de altavoces.
- Dos veces al año se realizan sesiones en el Salón de Plenos del Ayuntamiento, donde trasladamos todas las propuestas o actuaciones y se garantiza que se escuchen y se tengan en cuenta.

¿Cómo participar?

Contacta con el equipo directivo de tu centro, y te facilitarán información. También puedes contactar a través del teléfono o correo electrónico del CMIA.

Nuestra voz es importante.
¿Quién mejor que nosotros/as para conocer nuestra realidad y mejorarla?

"En el Consejo mejoramos la ciudad, dando opiniones, y si lo aprobamos hacemos diferentes acciones."

- Carlos Atensio, Consejero -

"Pienso que es importante para la ciudad que haya un Consejo, así ayudamos a difundir la voz de los niños, niñas y adolescentes. Además es un ejercicio bastante útil para los políticos, así pueden mirar por los demás."

- Leyre Falcón, Consejera -

"Es importante participar, gracias al Consejo, el Ayuntamiento también tiene la visión de los niños, niñas y adolescentes sobre la ciudad, y eso puede llevar a mejorar cosas que los adultos no ven."

- Ferran Safont, Consejero -

Contacta con el CMIA al 689 95 94 28 o a cmiacastello@castello.es

También nos puedes hacer llegar tus propuestas y comentarios, los recogeremos encantados/as.

